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Punten voor de rondvraag commissie FD de dato 6 mei 2025 
 
Fractie Vraag 

 
AB --- 

 
VSP Actiepunt FD 73.2 QuickScan natuurwaarde 

Hier wordt gesproken over parkeerterrein Nieuweweg, dat er een offerte aanvraag en ontwerp infra zijn uitgezet. 
• Is hier al een tijdlijn te geven voor wat betreft realisatie? 
 
Actiepunt FD 102 mogelijkheid tot plaatsen schuilgelegenheid met bankjes Wilhelminalaan, Reinaldstraat en Broekhem 
• Heeft het overleg dat op de actielijst is aangegeven betrekking op de mogelijkheid voor het plaatsen van abri’s?  
• Zo ja, kunt u ons aangeven wanneer dit gaat plaatsvinden? 
 

PGP Actiepunt FD 73.2 onderzoek overloop parkeerplaats Nieuweweg 
• Is hier inmiddels meer over bekend? 
 
Actiepunt FD 89 overdracht N595 
Het aangeleverde bestand van provincie bevatte te weinig gegevens. Aanvullende informatie wordt bij de  
provincie opgevraagd. Is dit inmiddels gebeurd en kan de raad in de verdere ontwikkeling meegenomen worden? 
 
Actiepunt FD 102 abri’s 
In de laatste update staat dat het overleg met andere partijen nog niet heeft plaatsgevonden.  
• Waarom heeft dat overleg nog niet plaatsgevonden en staat het wel in de planning? 
 
Publieksvriendelijke versie rapport gebiedsvisie Valkenburg-West 
Bijna een jaar geleden is toegezegd het rapport van de gebiedsvisie Valkenburg-West om te zetten naar een ‘publieksvriendelijk’ document. Tot 
op heden hebben wij dit niet mogen ontvangen.  
• Wat is hier de reden voor?  
 
Daar wij een aantal knelpunten willen bespreken en vragen willen stellen in een openbare  vergadering zien wij dit document graag z.s.m. 
tegemoet.  
• Wanneer denkt het college dit document aan de raad te kunnen voorleggen? 
 
Ontwikkelingen voormalig Valkenier terrein 
Wat betreft de ontwikkelingen op het voormalige Valkenier Terrein valt ons op dat het pretpark bordje Valkenier nog steeds op de wegwijzer 
hangt. Dit zou inmiddels toch verwijderd moeten zijn.  
•  Onze vervolgvraag is dat we graag een update willen hebben over de stavaza over de invulling van dit terrein. 
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VVD Vergroenen pleinen 
Wij als Valkenburgse VVD zijn zeer verheugd met de start van het vergroenen van de pleinen. We kwamen echter een plek tegen waarin de 
vuilnisbak midden in het perk staat en dat zorgt voor veel zwerfafval.  
• Kan de prullenbak verplaatst worden? 

 

 
 
Prullenbak Emmaberg 
• Kan er op de Emmaberg alsnog een prullenbak geplaatst worden? Hier is bij de bewoners veel behoefte aan. We hebben hier al eerder 

aandacht voor gevraagd maar nog geen bevredigend antwoord gekregen. 
 

Staalslakken 
Op tal van plekken in het land liggen zogenoemde staalslakken, die mogelijk gevaarlijk zijn voor de gezondheid.  
• Hoe zit dat in onze gemeente? 
 
Focus provincie aanpak stikstof 
In een artikel van Heuvelland Vandaag valt te lezen dat de Provincie Limburg haar focus zal leggen op onder meer het Geuldal voor de aanpak 
van de stikstofproblematiek.  
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• Wat betekent dit voor ons gebied? Kunt u ons schetsen welke gevolgen dit heeft voor onze gemeente? Link: 
https://www.heuvellandvandaag.nl/provincie-legt-focus-voor-stikstofaanpak-onder-meer-op-geuldal-2025  

 
Woningbouwprojecten 
• Kan de portefeuillehouder weer een update geven over de huidige stand van zaken betreffende woningbouwprojecten? 

 
Tour de Horeca 
Vanuit onze deelname aan dit goede initiatief hebben wij een paar vragen:  
• Het Grendelplein is een dode hoek. Met bloembakken midden op het trottoir, fietsen, stickers op wegwijsborden die ook nog eens 

achterhaald zijn. Is het mogelijk het Grendelplein een upgrade te geven danwel met heel simpele ingrepen aantrekkelijker te maken? In 
overleg met de bewoners/ondernemers daar. 

• De bewegwijzering op het Berkelplein naar het centrum lijkt te ontbreken. Kan daar een wegwijzer worden geplaatst zodat mensen weten 
hoe ze vanaf die parkeerplaats naar het centrum kunnen?  

 
Kombord Schin op Geul / Oud Valkenburg 
Na enkele jaren is dan eindelijk het kombord tussen Schin op Geul en Oud-Valkenburg vervangen. Helaas nog niet in het dialect, maar wel een 
mooi en spiksplinternieuw bord. Enkele oplettende inwoners zagen tot hun verbazing dat enkel Schin op Geul vermeld is op dit kombord en niet 
Oud-Valkenburg. Dit was in de oude situatie wél het geval.  
• Zou dit nog mogelijk aangepast kunnen worden? We vragen hierbij niet om een nieuw bord aan te schaffen. Een sticker erover heen plakken 

lijkt ons meer dan voldoende! 
 

CDA 
 

Brug Emmalaan  
Op de gemeentelijke website staat het volgende rondom de brug aan de Emmalaan:  
‘Zonder bezwaren verwacht Waterschap Limburg dat de uitvoering in het eerste kwartaal 2025 wordt aanbesteed. Daarna wordt gestart met de 
eerste werkzaamheden.’ 
• Wat is de concrete stand van zaken?  
 
Update Waterprogramma Valkenburg aan de Geul 2024-2027 
Op pagina 18 van het Waterprogramma 2024-2027 staan een aantal heel concrete maatregelen beschreven die in de periode 2024-2027 
gerealiseerd zouden moeten worden. 
• De CDA-fractie wil graag weten of de planning loopt zoals gepland en of er projecten zijn uit bovengenoemde lijst die vertraging oplopen. 

Graag een helder en concreet antwoord. 
 
Bespreking ambitiedocument Valkenburg-West 
• Wanneer gaan wij nu eindelijk in het openbaar, als gemeenteraad, het ambitiedocument Valkenburg-West bespreken? Het duurt véél en véél 

te lang voordat we deze visie bespreken en overgaan tot uitvoering. Vooral het laaghangende fruit had al lang opgepakt kunnen worden. 
 
 

https://www.heuvellandvandaag.nl/provincie-legt-focus-voor-stikstofaanpak-onder-meer-op-geuldal-2025


4 
 

Sloop gebouwen voormalige Sint Josephschool & Stella Maris College 
In de begroting 2025 staat dat in 2025 de sloop volgt van de voormalige Sint Josephschool en het Stella Maris College. Voor zover wij ons kunnen 
herinneren zou dit plaatsvinden tijdens het zomerreces. 
• Loopt dit nog altijd volgens planning en gaat u inderdaad deze zomer slopen? 
 

 


